
   
 

Gemeenteraad Sliedrecht  
Artikel 39: Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W  
 
Datum: 14 maart 2023  
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad Sliedrecht, 
 
 
Steller vragen: raadslid de heer M.J.H. Jongeneel (Slydregt.NU) 
 
 
Onderwerp: Activiteiten stichting Comité 4 en 5 mei Sliedrecht onzeker  
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen vier weken schriftelijk te beantwoorden aan 
de steller. De termijn van vier weken start nadat de vragen op digitale wijze ter beschikking van de 
voorzitter van de raad zijn gesteld. 
 

 
1. Is de gemeente op de hoogte van de financiële problemen waarmee Stichting Comité 4 en 5 mei 

Sliedrecht te maken heeft? Zo ja, welke stappen heeft de gemeente genomen om te helpen? 

2. Zijn er mogelijkheden om het budget voor Stichting Comité 4 en 5 mei Sliedrecht te verhogen om 
ervoor te zorgen dat de geplande activiteiten door kunnen gaan? Zo ja, op welke manier en hoeveel 
zou dit kosten? 

3. Welke rol speelt de gemeente bij het organiseren van activiteiten voor Dodenherdenking en 
Bevrijdingsdag in Sliedrecht? En wat zijn de verantwoordelijkheden van Stichting Comité 4 en 5 mei 
Sliedrecht? 

4. Wat zijn de gevolgen voor de gemeente en haar inwoners als de geplande activiteiten voor 
Dodenherdenking en Bevrijdingsdag in Sliedrecht niet doorgaan? En hoe kan de gemeente deze 
gevolgen beperken? 

5. Hoe kan de gemeente ervoor zorgen dat de traditie van Bevrijdingsdag in Sliedrecht behouden blijft, 
ook in de toekomst? Zijn er plannen om de financiering van deze activiteiten op lange termijn veilig te 
stellen? 

6. Klopt het dat bij festiviteiten op het Dr. Langeveldplein bij Koningsdag en op Bevrijdingsdag geen 
gebruik gemaakt kan worden van de elektra van de muziektent? En dat in plaats daarvan een 
aggregaat niet is toegestaan, omdat Sliedrecht een groene gemeente is. Als dat laatste waar is dan 
willen wij graag opmerken dat de gemeenteraad daar nooit in gekend is.  

7. Is de portefeuillehouder het met ons eens dat het niet aan de overheid is om tradities te doorbreken. 
Dat tradities altijd veranderen vanuit de bevolking zelf door de tand des tijds. Zo nee, waarom niet? 

 
 
Toelichting: Slydregt.NU vindt tradities en volksfeesten erg belangrijk omdat dit verbindende factoren zijn 
voor de Sliedrechtse samenleving. De gemeente Sliedrecht behoort daarom er alles aan te doen om 
tradities doorgang te laten vinden. 
 
 
M.J.H. Jongeneel  
 


